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Stavanger Innebandyklubb
Protokoll fra Styremøte 3/2024

Sted: Stavanger Idrettshall (Møterom 2)

Dato: 29. oktober 2024, 17:30

Deltakere: Mari M. Joakimsen (daglig leder), Jan-Terje Ivebakk (styrets leder), Jørn Hansen (styrets
nestleder), Eliah Kristoffersen (styremedlem), Nicolas Adrian Jakobsen (styremedlem), Stine
Helgesen Fiskå (styremedlem) og Silje Ivebakk (styremedlem)

Deltok ikke: Per Melbye (styremedlem) og William Ertvaag (styremedlem)

Møteleder: Jan-Terje Ivebakk

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

1. Godkjenning av innkalling og agenda

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, ble lagt frem for godkjenning.

Følgende forslag ble stemt over og vedtatt:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, godkjennes.
Følgende stemte for forslaget: Jørn Hansen, Nicolas Adrian Jakobsen, Stine Helgesen Fiskå, Silje Ivebakk
Følgende avga ikke stemme: Jan-Terje Ivebakk, Eliah Kristoffersen

2. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

Følgende forslag ble stemt over og vedtatt:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.
Følgende stemte for forslaget: Jørn Hansen, Nicolas Adrian Jakobsen, Stine Helgesen Fiskå, Silje Ivebakk
Følgende avga ikke stemme: Jan-Terje Ivebakk, Eliah Kristoffersen

3. Gjennomgang av Org brain

Det ble gitt en gjennomgang av Orgbrain, hvordan det stemmes og hvordan vi skal bruke dette videre.

4. Orientering om driften

Det ble gitt en orientering om driften, herunder økonomi og det arbeidet som gjøres for å utvikle idrettslaget. 

5. Sportslig utvikling - Minirunde avdeling 0.-3. klasse

Det ble diskutert ulike tiltak som må iverksettes snarlig for å sikre bedre rekruttering til de Minirundeavdelingen
vår fremover.

6. Utarbeide en lagmatrise for hva som gjelder for økonomi, utstyr, drakter osv

Denne matrisen jobbes det videre med til neste møte. Ble ikke behandlet på dette møtet.

7. Fordeling av arbeidsoppgaver i styret - klubbutvikling, NM Gutter 15

Denne saken utsettes til neste styremøte. Jan-Terje og Mari utarbeider et konkret forslag til neste styremøte.

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign
- en standard elektronisk signatur i samsvar
med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).
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8. Samling for trenere, lagledere og hjelpere

Ble ikke diskutert på dette styremøte. Utsettes til neste møte.

9. Støtte utviklingseminar og landslagssamlinger

Legges inn som vedtak til neste styremøte. 

10. Senior og prioritering av spillere fra egen junioravdeling

Følgende forslag ble stemt over og vedtatt:

For å sikre at utviklingen på seniorlag går den veien styret har sagt foreslås å innføre kvote på maks 3
spillere over 30 år i en kamptropp for å forhindre frafall av våre egne ungdomsspillere.

Følgende stemte for forslaget: Jan-Terje Ivebakk, Jørn Hansen, Stine Helgesen Fiskå, Silje Ivebakk
Følgende avga ikke stemme: Eliah Kristoffersen, Nicolas Adrian Jakobsen

* * * * *

29. oktober 2024

Jan-Terje Ivebakk

66ded3a204bf468587c3f49d

Jørn Hansen

66e003937f22d5ec934523ca

Eliah Kristoffersen

66f2b488aa029edd21838f6b

Nicolas Adrian Jakobsen

66e15576574cb82ad07252d0

Stine Helgesen Fiskå

66f2b487aa029edd21838f50

Jan-Terje Ivebakk

2025-01-20 13:34 UTC

66ded3a204bf468587c3f49d

Jørn Hansen

2025-01-20 13:54 UTC

66e003937f22d5ec934523ca

Eliah Kristoffersen

2025-01-22 12:51 UTC

66f2b488aa029edd21838f6b

Nicolas Adrian Jakobsen

2025-01-20 12:58 UTC

66e15576574cb82ad07252d0

Stine Helgesen Fiskå

2025-01-20 13:55 UTC

66f2b487aa029edd21838f50
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Silje Ivebakk

66f147f59fbda0a81759496b

Silje Ivebakk

2025-01-22 12:50 UTC

66f147f59fbda0a81759496b


